



澳門大學
UNIVERSIDADE DE MACAU
UNIVERSITY OF MACAU

Symposium on “Policy Address for the Fiscal Year 2017 of the Macau SAR”

2017年特區政府施政方針座談會

日期：	2016年11月16日（星期三）	Date:	16 Nov 2016 (Wednesday)
時間：	下午3時	Time:	3:00pm
地點：	澳門大學人文社科樓(E21)地下 澳門研究中心 G052a 室會議室	Venue:	Room G052a, G/F, Centre for Macau Studies, Humanities and Social Sciences Building (E21), University of Macau
語言：	普通話及廣東話	Languages:	Mandarin and Cantonese
主辦單位：	澳門大學澳門研究中心	Organizer:	Centre for Macau Studies, University of Macau

Purpose / 內容

The Policy address for the fiscal year 2017 of Macau SAR will be announced in November 2015. The content of the policy address will have a tight connection with public administration, economic policy, social affairs and civil society, etc, which will certainly cause extensive attentions and discussions in the society. Additionally, this is the first policy address of the implementation of Macau 5-Year Plan, publics are very concern with how the government achieve it step by step. In order to push forward the implementation of the scientific policy decisions, Centre for Macau Studies (CMS) would like to hold a Symposium on "Policy Address for the Fiscal Year 2017 of the Macau Special Administrative Region". Scholars and professors will be invited to attend the symposium and they will have discussions and comments on the content of the policy address.

2016年是澳門充滿機遇的一年，國家“十三五規劃”為本澳的發展指明了方向，而對澳門影響深遠的首個“五年規劃”亦於早前發佈，故2017年可謂澳門規劃發展真正落實之年，《2017財政年度施政報告》是否能與國家發展、“五年規劃”相協調，其內容是否能真正體現出改革發展的決心，這一切都備受關注。為此，本中心擬匯聚不同領域的專家學者，冀為此提出專業意見 zxad。